

**TEKS UCAPAN**

**BRIG. JEN. DATO' PROF. DR. KAMARUDIN HUSSIN, NAIB  
CANSOLOR UNIVERSITI MALAYSIA PERLIS (UniMAP)  
SEMPENA PROGRAM SENAM RIA BERSAMA NAIB  
CANSOLOR UniMAP SEMPENA MINGGU SUAIKENAL  
PENGAMBILAN KEDUA SIDANG AKADEMIK 2011/12,  
24 SEPTEMBER 2011.**

Bismillah Hirrahman Nirrahim

Yang Berbahagia Prof. Dr. Zul Azhar Zahid Jamal, Timbalan  
Naib Canselor UniMAP (Penyelidikan Dan Inovasi),

Yang Berbahagia Prof. Dr. Ismail Daut, Timbalan Naib  
Canselor (Penyelidikan dan Inovasi) UniMAP,

Pegawai-Pegawai Utama Universiti.

Yang Berbahagia Penolong-Penolong Naib Canselor UniMAP,

Yang Berusaha En Razli b Ahmad, Penolong Naib Canselor  
Hal Ehwal Pelajar dan Alumni UniMAP,

Dekan – Dekan Dan Ketua-Ketua Jabatan,

Barisan Urusetia Minggu Suaikenal Serta Pembantu-Pembantu Pelajar Minggu Suaikenal,

Dan yang dikasihi pelajar-pelajar baru Universiti Malaysia Perlis bagi sidang akademik 2011/2012.

Assalamualaikum Warahmatullahi Taala Wabarakatuh Dan Salam Sejahtera. Selamat Pagi, Good Morning, Kalai Vannakam, Zao Shang Hao, Saba Hunhair.

Alhamdulillah, marilah kita menadah tangan mengucap syukur kehadiran Allah S.W.T kerana hanya dengan keizinanNya, membolehkan kita untuk bersama-sama berkumpul pada pagi yang berbahagia ini dalam Program Senam Ria Bersama Naib Canselor UniMAP Sempena Minggu Suaikenal Pengambilan Kedua Sidang Akademik 2011/12.

**Ladies and Gentlemen,**

Good morning and welcome to **Senamria Bersama Naib Canselor**. It is an honor to stand before you today and welcome you to this amazing community of UniMAP. You are a unique and talented mix of students who have come to us from every corner of the globe. I want to thank you for choosing UniMAP. We are happy and privileged you are here.

Perhaps some of you have never set foot to the state of Perlis and perhaps this is also your first time being away from your family.

Please rest assured that this is the place that will transform you, in four years time, into someone that your parents will be proud of. The day you stepped into this campus signified a new stage of your life. You have to be more independent and less reliant on your parents' guidance and decisions. Often you have to learn how to stand on your own two feet to face challenges and to make tough decisions. You have to learn how to weather storms, and face difficulties and failures. I hope your stay in UniMAP will be one of the most exciting times of your life. I wish you all the best for a rewarding and challenging four years on this campus, which will be the start of what I hope will be a lifelong experience as members of the UniMAP's family.

Para pelajar yang saya kasihi sekalian,

Mungkin ada diantara anda ada yang tertanya-tanya mengapakah Program Senam Ria Bersama Naib Canselor UniMAP ini diadakan?. Untuk pengetahuan para pelajar sekalian, UniMAP mempunyai corak dan kaedah tersendiri dalam usaha mendekatkan diri dengan pelajar-pelajar dan salah satu daripadanya ialah daripada aktiviti riadah dan senamrobik seperti ini.

Dengan adanya program senamrobik seperti ini semua warga UniMAP akan berkumpul sebagai satu keluarga dan sama-sama melakukan pergerakan-pergerakan yang bukan sahaja membantu menyegarkan badan tetapi pada masa sama menyumbang kepada kecergasan minda.

Program senamrobik seperti ini juga dijadikan sebagai program perhimpunan mingguan untuk semua staf bagi mendengar amanat dari Naib Canselor serta berkongsi maklumat mengenai kejayaan dan pelbagai perkara yang berlaku di UniMAP.

Disebabkan suasana kita dalam suasana kampus yang terletak bertaburan di seluruh negeri Perlis, program senamrobik ini dijadikan medium untuk mengumpulkan semua warga UniMAP disamping dapat mengeratkan

hubungan di antara staf. Disebabkan inilah program senamrobik ini diadakan bagi memberi peluang kepada para pelajar untuk mengenali dengan lebih rapat lagi sesama anda serta staf UniMAP yang akan anda berurusan ketika anda belajar di sini.

Para pelajar sekalian,

Saya percaya, sejak kali pertama anda semua menjejak kaki ke sini pada 22 September lalu, ada diantara program yang telah anda semua sertai. Program-program ini disediakan oleh pihak HEPA dan Majlis Perwakilan Pelajar sempena Minggu Suaikenal Sidang Akademik 2011/12 dan ia diwajibkan kepada semua pelajar baru. Saya berharap agar pelajar sekalian dapat memberikan komitmen sepenuhnya sepanjang program-program ini diadakan.

Untuk pengetahuan para pelajar sekalian, program-program yang telah dirangka pihak Jabatan Hal Ehwal Pelajar dan Alumni ini bertujuan untuk membolehkan para pelajar menyesuaikan diri dengan suasana di sini selain membentuk sahsiah diri yang baik.

Para pelajar sekalian,

Misi UniMAP adalah untuk melahirkan Modal Insan Kamil Yang Menyumbang Kepada Pembangunan dan Daya Saing Industri Negara dan untuk mencapai misi tersebut, UniMAP perlu melengkapkan para graduan dalam penguasaan kemahiran asas seperti kebijaksanaan dalam berkomunikasi, pandai menjaga ketrampilan diri, berkebolehan dalam menyelesaikan masalah dan konflik serta bersedia berhadapan dengan masalah yang mendatang.

Ini adalah yang kita panggil sebagai “soft skills” yang akan memberi nilai tambah kepada para graduan. ‘Soft skills’ sangat diperlukan dalam mengharungi pasaran pekerjaan yang sentiasa berkembang untuk memenuhi kriteria yang dikehendaki pihak industri.

Para pelajar sekalian,

Kesemua kemahiran ini disemai di UniMAP menerusi aktiviti yang dikenali sebagai ‘**7 i - pillars**’, merangkumi kursus-kursus patriotik dan kenegaraan, kursus pembinaan kemahiran berkomunikasi, keusahawanan, kursus etiket, sukan lasak, lawatan ke rumah orang-orang tua, program

gotong-royong di kawasan kemudahan awam dan sekolah-sekolah, program forum ilmiah, kursus kepimpinan dan lain-lain lagi.

Kursus ini merupakan kursus wajib dan salah satu syarat utama untuk membolehkan anda bergraduat. Dalam erti kata lain, usah bermimpi untuk menggenggam segulung ijazah jika anda tidak menyempurnakan kesemua tujuh teras utama kursus ini.

Saya berharap anda tidak akan merasakan ini sebagai satu bebanan dan anda alamilah sendiri. Saya percaya, anda akan seronok melalui pengalaman ini dan akhirnya, anda pasti akan berterima kasih kepada UniMAP kerana menyediakan kursus-kursus ini untuk anda.

Saya mengharapkan kerjasama dan komitmen daripada anda semua untuk merealisasikan hasrat dan matlamat ini untuk kemajuan UniMAP yang kita sayangi ini.

Para pelajar sekalian

UniMAP sentiasa inginkan pelajarinya bergiat aktif dalam pelbagai bidang dan di sini saya ingin mengambil kesempatan untuk berkongsi mengenai beberapa kejayaan dan kecemerlangan yang dicapai oleh pelajar kita baru-baru ini.

Pertama sekali adalah mengenai Persidangan dan Ekspo Ciptaan Institusi Pengajian Tinggi Antarabangsa (PECIPTA 2011) yang berlansung pada 13 hingga 15 September 2011 lalu di Kuala Lumpur Convention Centre.

UniMAP telah menghantar 7 produk untuk dipertandingkan bagi kategori junior atau pelajar dan produk pelajar kita telah mencatatkan kejayaan 100 peratus.

Sekalung tahniah buat Anis Nabila Mohd. Zahanorin yang meraih pingat emas tunggal kategori pelajar dengan hasil penyelidikannya Green Composite. Tahniah juga buat Mohd. Azizi Ab. Malik yang meraih pingat perak melalui produknya Snatch Guard : An Innovative And Cost Performance Solution For Crime Prevention.

Manakala empat lagi produk meraih pingat gangsa hasil penyelidikan Siti Nur Hazwani Mohamad Rodzi, Asyraf Hakimi Abu Bakar, Nor Afiqah Azmi dan Aina Syafiqah Rusli. Semoga kecemerlangan penyelidik muda ini akan diteruskan lagi dalam pertandingan lain yang akan disertai selepas ini.



Satu lagi berita gembira yang membuktikan kejayaan manis pelajar UniMAP apabila Yang Dipertua Majlis Perwakilan Pelajar (MPP) UniMAP, Saudara Aminuddin Anuar telah terpilih untuk menyertai Kongres Belia Asia kali-8 di Dhimpu, Bhutan pada 19 hingga 22 September 2011.

Aminuddin merupakan satu-satunya belia yang akan mewakili Malaysia bersama-sama 20 lagi pemimpin belia dari Negara-negara Anggota Colombo Plan.

Saya dimaklumkan pada persidangan ini, peserta akan didedahkan dengan pelbagai aktiviti yang akan membantu membangunkan keperibadian peserta termasuk dari aspek komunikasi, proses membuat keputusan dan pengurusan ancaman.

Program ini dihoskan secara bersama oleh Rancangan Colombo, Agensi Kawalan Narkotik Bhutan dan Jabatan Belia dan Sukan, Bhutan.

Saya amat berbangga dengan pencapaian yang telah diraih oleh mereka ini dan berharap anda semua akan terus mengikut jejak abang dan kakak anda ini.

Akhir kata, Saya berharap para pelajar akan sentiasa mengambil peluang yang ada dengan menggunakan segala

untuk mengembangkan bakat dalam segala bidang yang diceburi. Sebelum mengakhiri ucapan, izinkan saya menyampaikan serangkap pantun:

Sekian, saya sudahi dengan Wabillahitaufik walhidayah wassalamualaikum warahmatullahi taala wabarakatuh.

